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ZAPISNIK 
SA 38. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 

 
38. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 25.listopada 2017. s početkom u 18:00 

sati u prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 

 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Gordana Šopić, predsjednica VMO 

 Sanja Crnković, zamjenica predsjednice VMO 

 Igor Sušić, član VMO 

 Iva Sušić, članica VMO 

 Marina Stamenković, tajnica MO Brajda-Dolac 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Siniša Maroević, član VMO 
 
      Usvajanje zapisnika sa 37. sjednice: 

 Zapisnik je  jednoglasno usvojen. 
 

 
Sjednicu je otvorila Predsjednica VMO i predložila slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 
 

 

1. Usvajanje Prijedloga programske aktivnosti Vijeća MO Brajda-Dolac za 2018. godinu 
2. Primljeni/poslani dopisi 
3. Tekuća komunalna problematika 
4. Razno 

                                                                             

 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
                                    
 

 
                    



AD 1.1.   
Predsjednica Vijeća MO Brajda-Dolac, Gordana Šopić, obrazložila je Vijeću MO, prijedlog 
programske aktivnosti Vijeća MO Bajda-Dolac za 2018. godinu. 
Zaključak: 

   Vijeće MO Brajda-Dolac jednoglasno je prihvatilo prijedlog programske 
aktivnosti za 2018. godinu. 
 

AD 2.1.  
Vijeće MO Brajda-Dolac raspravljalo je o dopisu Ekonomske škole Mije Mirkovića Rijeka, 
Ravnateljice Laure Grubišić, prof.reh,  u svezi sanacije zida dvorišta Škole koji je puknuo i 
nagnuo se na ulicu Ivana Filipovića. Obzirom da je Škola uputila dopis za hitnom 
intervencijom, PGŽ Upravnom odjelu za odgoj i obrazovanje, te nije dobila odgovor, zamolba 
je upućena Vijeću MO Brajda-Dolac, da pronađe rješenje kako bi se navedeni problem što 
prije riješio.   
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac  donijelo je jednoglasno odluku da se dopis proslijedi 
PGŽ Upravnom odjelu za odgoj i obrazovanje, te zahtjeva očitovanje. 
 

AD 2.2. 
Vijeće MO Brajda-Dolac raspravljalo je o dopisu g.Seada Mahmutovića, Milutina Barača 20,  
Predmet: Zamolba za postavljanje drugog prometnog znaka u Ulici Alessandra Manzonia u 
pravcu Ulice 1.maja i lijevo za Ulicu Viktora Cara Emina (HEP). 
 Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac donijelo je jednoglasno odluku da se navedeni dopis 
proslijedi Rijeka prometu d.d. Rijeka, na razmatranje, te zahtjeva očitovanje. 

 
AD 2.3. 
Vijeće MO Brajda-Dolac raspravljalo je o e-mail-u gđe. Jasne Knežević, Predmet: Molba za 
izgradnju prilaznog puta zgradi na adresi: Prvoga maja 26., Rijeka. 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac donijelo je jednoglasno odluku da se navedeni e-mail  
proslijedi  OGU za komunalni sustav, Direkciji zajedničke komunalne djelatnosti,  
na razmatranje, te zahtjeva očitovanje. 

 
AD 2.4. 
Vijeće MO Brajda-Dolac raspravljalo je o e-mail-u gđe. Franke Botić, Predmet: Molba za 
uređenje stabla na javnoj gradskoj površini u unutrašnjem dvorištu-parkiralištu. 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac donijelo je jednoglasno odluku da se navedeni e-mail  
proslijedi  OGU za komunalni sustav,  Direkciji zajedničke komunalne djelatnosti,  
na razmatranje, te zahtjeva očitovanje. 

 
AD 2.5. 
Vijeće MO Brajda-Dolac raspravljalo je o e-mail-u gđe. Irene Franolić, u svezi zamolbe za 
uklanjanje stabla u parku, iznad zgrade 1. maja 7. 
 Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac donijelo je jednoglasno odluku da se navedeni e-mail  
proslijedi  OGU za komunalni sustav, Direkciji zajedničke komunalne djelatnosti,  
na razmatranje, te zahtjeva očitovanje. 

AD 2.6. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis Rijeka prometa d.d., Predmet: Zaštitni 
metalni stupići u Ulici I.Marinkovića. 
Zaključak: 

   Vijeće MO Brajda-Dolac  nije imalo primjedbi na navedeni dopis. 



AD 2.7. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis Energo d.o.o.Rijeka, Predmet: Rasvjeta 
na Finderleovim stubama. 
Zaključak: 

   Vijeće MO Brajda-Dolac  nije imalo primjedbi na navedeni dopis. 
 

 
AD 2.8. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo na znanje, slijedeće poslane dopise: 

  Rijeka promet d.d.  – Predmet: Razlika sredstava po prioritetima za 2017. g. 
- Prijedlog dodatne lokacije 

 Rijeka promet d.d. – Predmet: zamolba za postavljanje stupića 

 Energo d.o.o. – Predmet: Rasvjeta na Finderleovim stubama  

 Novi List – Predmet: zamolba za objavu programa  Dani MO Brajda-Dolac 2017. 

 Radio Rijeka – Predmet: zamolba za objavu programa  Dani MO Brajda-Dolac 
2017.   

 
 
AD 3.1. 
Tajnica MO Brajda-Dolac, obavijestila je Vijeće MO o slijedećem: 

- rupa na kolniku u Ulici Pomerio 26, ispred MO Brajda-Dolac –  prijava Direkciji za 
komunalno redarstvo 

- porušeni kameni čunjevi u Supilovoj ulici, u blizini Prve riječke hrvatske gimnazije – 
prijava Direkciji za komunalno redarstvo 

Zaključak: 

   Vijeće MO Brajda-Dolac  primilo je na znanje obavijest Tajnice MO. 
 
AD 3.2. 
Član Vijeća MO Brajda-Dolac, Igor Sušić, obavijestio je Vijeće MO o slijedećem:  

- raskliman stupić u Ulici Krešimirova br. 14 
- otuđen stupić u Ulici Beli Kamik br. 11 

 
Nakon kraće rasprave Vijeće MO, donosi jednoglasno: 
 
Zaključak: 

    Vijeće MO Brajda-Dolac  donijelo je jednoglasno odluku da se dopisi pošalju  
Rijeka prometu d.d. sa zamolbom da se rasklimani stupić u Ulici Krešimirova 
br.14  učvrsti i da se u Ulici Beli Kamik br.11, postavi novi stupić. 

    Vijeće MO predlaže Rijeka prometu d.d., da se pronađe bolje rješenje kod            
učvršćivanja stupića, kako ne bi dolazilo do otuđivanja, istih. 

              
           
AD 3.3. 
Zamjenica predsjednice Vijeća MO, Sanja Crnković, obavijestila je Vijeće o rasklimanoj 
stepenici u Ulici Dolac br.13, koja nije sanirana i  nakon prijave nadležnim službama, te 
predlaže da se uputi e-mail nadležnoj službi. 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac donijelo je jednoglasno odluku da Tajnica MO  pošalje 
e-mail Direkciji za komunalno redarstvo, sa zamolbom da se stepenica sanira u 
što kraćem roku. 

 
     
 
 



Ad 4.1. 
Predsjednica Vijeća MO, Gordana Šopić, obavijestila je Vijeće MO o  realiziranom programu 
Vijeća  „Dani  MO Brajda-Dolac“ za 2017. godinu. 
Zaključak:  

 Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje navedenu obavijest. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 20 h. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od  četiri (4) stranice. 
 
Zapisničar –Tajnica MO Brajda- Dolac  Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
            Marina Stamenković Gordana Šopić 

 

 

 

 
 


